

Date :2024/03/29

Ref : DXB/ACC/ 24 /

Mr. Hamed Ahmed Ali

Chief Executive Officer

Dubai Financial Market

P.O.Box : 9700 Dubai – UAE

التاريخ : 2024/03/29

المرجع : دبي / ACC / 24 /

السيد/حامد أحمد علي المحترم

الرئيس التنفيذي

سوق دبي المالي

ص.ب : 9700 دبي – الامارات العربية المتحدة

Greetings

تحية طيبة و بعد

Subject: Disclosure of the Board Meeting Results for Al Sagr National Insurance Company by passing

الموضوع : الإفصاح عن نتائج إجتماع مجلس إدارة شركة الصقر الوطنية للتأمين بالتمرير

This is to inform you that Al Sagr's Board of Directors held its meeting today by passing and resolved the following :

نفيدكم بأنه قد تم عقد اجتماع مجلس الادارة اليوم الواقع في 2024/03/29 بالتمرير و قد تم إقرار ما يلي :

1. The audited financial statements for the year 2023 have been approved, and the board directed disclosing them immediately upon receiving approval from the central bank.
2. Recommending to the general assembly the adoption of remuneration for the board members.
3. The governance and sustainability report for the year 2023 has been reviewed and approved.
4. Reviewing and discussing localization targets and plans.

- 1- تمت الموافقة على البيانات المالية المدققة لعام 2023 و اوصى المجلس بالإفصاح عنها فور ورود موافقة المصرف المركزي .
- 2- التوصية الى الجمعية العمومية باعتماد مكافآت اعضاء مجلس الادارة .
- 3- تم الاطلاع و الموافقة على تقرير الحوكمة و الاستدامة عن عام 2023 .
- 4- الاطلاع و مناقشة مستهدفات و خطط التوطين .

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير
عن الصقر الوطنية للتأمين (ش.م.ع)

عبد المحسن جابر
عضو مجلس الإدارة و الرئيس التنفيذي

